

香港狗會
HONG KONG KENNEL CLUB

進口犬隻血統證書申請表
IMPORT DOG APPLICATION FORM

Receipt No.
Amount
Date
HKKC No.

辦理進口犬隻登記時必需提供在海外狗會為該犬發出之出口血統證書正本，所註冊的海外狗會必須為香港狗會認可，狗場記錄證書將不接納。

When applying for registration of an imported dog, you must produce an Export Pedigree Certificate from the Kennel Club of the country or state from which dog was imported. A Breeder's Certificate is NOT acceptable.

犬主姓名 Name of Owner _____

會員號碼 Membership No. (_____) 聯絡電話 Telephone No _____

電郵 E-mail _____

犬種 Breed _____ 雄犬 DOG / 雌犬 BITCH

犬名 Name of Dog _____

出生日期 Date of Birth (DD/MM/YYYY) _____

晶片號碼 Microchip No. (AVID) _____

進口國家 Country from which imported _____

註冊號碼 Registration No. _____

簽名 Signed _____ 日期 Date _____

注意事項：

- 如會員未有充足文件(海外出口血統證書)或不是本會認可之海外狗會，申請恕不接納。
- 出口血統證書上之註冊犬主不是申請人，但該註冊犬主為本會會員，申請人則需繳付轉讓費及提交轉讓證明表格，表格上必須有前任犬主及現任犬主之簽署。
- 如欠缺以上任何一項資料，將會導致註冊手續延遲；香港狗會保留最終決定權。
- The application will not be entertained if a member failed to provide sufficient documents (overseas pedigree certificate) or the kennel club concerned is not recognized by our Club.
- Should the registered owner appeared on the export pedigree certificate is not the applicant but the applicant is a HKKC member, the member can still apply for the registration of an imported dog by paying a transfer of ownership fee and submitting a transfer of ownership form. The form must be signed by the previous and the present owner. If the registered owner appeared on the export pedigree certificate is not a HKKC member, a transfer of ownership fee will double fee.
- The application will not be entertained should any of the above-mentioned items is missing.